

Van: 10.2.e | SGR SGRZ Calamiteitenfonds
Aan: 10.2.e (BZ/BBL); 10.2.e
Cc: 10.2.e; 10.2.e
Onderwerp: RE: Concepttekst besluit en communicatie uiting
Datum: donderdag 14 mei 2020 14:06:04
Bijlagen: [image001.jpg](#)

Dat is goed. Ik kan jullie dan ook beter informeren over het dilemma dat nu op de bestuurstafel ligt en de uitkomst van de beraadslagingen vanmiddag van mijn bestuur.

Van: 10.2.e (BZ/BBL)

Verzonden: donderdag 14 mei 2020 13:58

Aan: 10.2.e | SGR SGRZ Calamiteitenfonds; 10.2.e

CC: 10.2.e; 10.2.e

Onderwerp: RE: Concepttekst besluit en communicatie uiting

Beste 10.2.e

Dank voor de toelichting. Wij zijn uiteraard bereid verder met jullie in gesprek te gaan. We wachten dan nog even met het voorleggen van de eerder besproken uitkomst aan onze bewindspersonen voor finaal akkoord.

Vriendelijke groet,

10

Van: 10.2.e | SGR SGRZ Calamiteitenfonds 10.2.e @sgr.nl>

Verzonden: donderdag 14 mei 2020 13:19

Aan: 10.2.e @minfin.nl>; 10.2.e

10.2.e @minezk.nl>

CC: 10.2.e @minezk.nl>; 10.2.e @vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: RE: Concepttekst besluit en communicatie uiting

Beste 10.2.e

Om tot een zorgvuldig bestuursbesluit inzake verlenging garantie op vouchers (of niet) te komen (mede ivm aansprakelijkheid) dienen wij een besluit voldoende te onderbouwen en te motiveren. Onderdeel van ons te nemen besluit is of er voldoende back up is van de Staat, ten opzichte van de schade die mogelijk op ons afkomt bij faillissementen van aangesloten reisorganisaties. De geboden back up staat wat ons betreft niet op losse schroeven. Wel is het zo dat een nog te nemen besluit ernstig wordt bemoeilijkt doordat de Europese Commissie oproept tot cash ipv vouchers waardoor consumenten inderdaad veel minder snel vouchers accepteren. Dat heeft enorme gevolgen voor zowel reisorganisaties en daardoor ook voor SGR. Dit moet volgens onze juridische adviseurs beter in kaart worden gebracht voordat we een besluit kunnen nemen. Het door jullie ontvangen concept besluit was een eerste versie voor interne doeleinden. Voor publicatiedoeleinden zouden wij een verkorte versie gebruiken, die we nog met jullie zouden afstemmen. Nu ons besluit inzake vouchers beter onderbouwd (en de gevolgen beter in kaart) dienen te worden, gegeven ook de omstandigheden van vandaag en de oproep van de EU, zal het SGR bestuur vandaag waarschijnlijk geen besluit nemen en eerst volgende week weer met alle stakeholders overleg moeten plannen, dus ook met de overheid. Om 16:00 uur is een gecombineerde bestuursvergadering en raad van toezicht gepland waarin we hen bijpraten over de ontwikkelingen.

Ik hou jullie op de hoogte.

Met vriendelijke groet,

10.2.e

directeur



Stichting Garantiefonds Reisgelden

KvK 41127968

Postbus 4040

3006 AA ROTTERDAM

T 010-10.2.e

10.2.e@sgr.nl

| www.sgr.nl

Van: 10.2.e) (BZ/BBL) 10.2.e @minfin.nl>

Verzonden: donderdag 14 mei 2020 13:04

Aan: 10.2.e SGR SGRZ Calamiteitenfonds 10.2.e@sgr.nl>; 10.2.e

10.2.e @minezk.nl>

CC: 10.2.e 10.2.e @minezk.nl>; 10.2.e @vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: RE: Concepttekst besluit en communicatie uiting

Beste 10.2.e

Dank voor de informatie. Ten aanzien van het concept-besluit zouden wij ervoor pleiten om punt 5 en 6 te schrappen. Zolang er nog niet aan de Kamer is gecommuniceerd over de faciliteit kan dit nog niet naar buiten. Voor wat betreft punt 6 ligt het wat ons betreft iets genuanceerder dan er nu staat, en lijkt het ons niet productief of noodzakelijk om dit zo op te schrijven. We begrijpen dat jullie dit (met name punt 5) wel ergens willen vastleggen om je besluit te onderbouwen, maar ons voorstel zou dan zijn om dit in de notulen te doen.

Daarnaast vragen wij ons af wat de ontwikkeling die je hieronder schetst betekent voor de eerder uitgewisselde uitkomst van ons overleg van een kredietfaciliteit van 100 miljoen. Is er een kans dat deze uitkomst voor SGR mogelijk toch onvoldoende zekerheid biedt om de garantie te verlengen?

In onze ogen houdt de lijn van de Commissie overigens geen beleidswijziging in, of verwachten jullie dat consumenten daardoor minder snel vouchers accepteren?

Groet,

10

Van: 10.2.e | SGR SGRZ Calamiteitenfonds 10.2.e@sgr.nl>

Verzonden: donderdag 14 mei 2020 12:33

Aan: 10.2.e @minezk.nl>

CC: 10.2.e @minezk.nl>; 10.2.e

10.2.e @minfin.nl>; 10.2.e @vnoncw-mkb.nl>

Onderwerp: RE: Concepttekst besluit en communicatie uiting

Beste 10.2.e

Ik zit nog in een call met mijn bestuur, want het voorgenomen besluit (tot verlenging garantie op vouchers) is te complex, met te veel gevolgen en aansprakelijkheid, dat wij nu weer eerst in overleg gaan met onze juridische adviseurs van Freshfields Bruckhaus Deringer.

Zeker nu de EU pleit voor terugbetaling op vouchers en de bij SGR aangesloten reisorganisaties daar niet toe in staat zijn. Een enorm dilemma.

Zoals het er nu uitziet, nemen wij vandaag geen besluit over verlenging zoals ik die in concept en zeer vertrouwelijk hebt gemaïld.

Kan je me per mail aangeven wat jullie input is?

Groet,

10.2.e

Van: 10.2.e @minezk.nl>

Verzonden: donderdag 14 mei 2020 12:22

Aan: 10.2.e | SGR SGRZ Calamiteitenfonds 10.2.e@sgr.nl>